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Vragen van het lid Madlener (PVV) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Waterstaat over de toename van het aantal treinstoringen (ingezonden 
27 januari 2022). 

Vraag 1
Bent u bekend met het artikel over treinstoringen dat verschenen is in de 
Tubantia?1 

Vraag 2
Wat is de oorzaak dat er door het hele land een forse stijging van het aantal 
treinstoringen te betreuren valt? 

Vraag 3
Welke acties heeft u genomen en welke acties gaat u nemen om het aantal 
storingen terug te brengen? Indien u niets gaat doen, waarom doet u dan 
niets? 

Vraag 4
Wat is de relatie tussen het tekort aan verkeersleiders bij ProRail en deze 
stijging? 

Vraag 5
Heeft u inmiddels contact gezocht met ProRail en NS? Zo nee, waarom niet 
en wanneer gaat u dit doen? Wat zijn de uitkomsten van dit gesprek? 

Vraag 6
Hoeveel storingen zijn voor u acceptabel? 

Vraag 7
Hoe verklaart u dat NS aangeeft vaker op tijd te hebben gereden dan een jaar 
eerder, terwijl het aantal storingen juist toegenomen is?

1 Tubantia, 26 januari 2022, «Aantal treinstoringen in Twente neemt toe: zo vaak gebeurde dat bij 
jouw station» (https://www.tubantia.nl/enschede/aantal-treinstoringen-in-twente-neemt-toe-zo-
vaak-gebeurde-dat-bij-jouw-station~af1ee9ee/)
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